

January 17, 2006

VIA SEDAR

BRITISH-COLUMBIA SECURITIES COMMISSION

865 Hornby Street
Suite 200
Vancouver, British-Columbia V6Z 2H4

ALBERTA SECURITIES COMMISSION

Capital Markets
4th Floor, 300 – 5th Avenue S.W.
Calgary, Alberta T2P 3C4

ONTARIO SECURITIES COMMISSION

Capital Markets
Investment Funds, Capital Markets
20 Queen Street West, Suite 1903
Toronto, Ontario M5H 3S8

NOVA SCOTIA SECURITIES COMMISSION

2nd Floor, Joseph Howe Building
1690 Hollis Street
Halifax, NS
B3J 3J9

**AUTORITÉ DES MARCHÉS FINANCIERS OF
QUÉBEC**

Capital Markets
800 Square Victoria, 22nd Floor
P.O. Box 246, Exchange Tower
Montréal, Québec H4Z 1G3

TSX VENTURE EXCHANGE INC.

1000, Sherbrooke St West
Suite 1100
Montréal, Québec H3A 3G4

Dear Sir/Madam:

RE: Capital ABTB Inc. (the "Corporation")
Our File: 33769-2

The undersigned hereby consents to the use of its name and the reference to its opinion on the face page of the Final Prospectus (the "Prospectus") of the Corporation dated January 17, 2006, relating to the offering of a minimum of 5,000,000 Common Shares and a maximum 8,000,000 Common Shares and such additional Common Shares which may be issued further to the Agent's Option and stock options to be granted to the directors of the Corporation (as such terms are defined in the Prospectus).

We confirm that we have read the Prospectus and have no reason to believe that there are any misrepresentations in the information contained in the Prospectus that is derived from our opinions referred to above or that is within our knowledge as a result of the services we performed in connection with such opinions.

This letter is solely for the information of the Securities Commissions and is not to be referred to in whole or in part in the Prospectus or any other similar document and should not be relied upon for any other purpose.

DE GRANDPRÉ CHAIT, LLP

(s) De Grandpré Chait, LLP

Le 17 janvier 2006

VIA SEDAR

**COMMISSION DES VALEURS MOBILIÈRES DE LA
COLOMBIE-BRITANNIQUE**
865 Hornby
Suite200
Vancouver (Colombie-Britannique) V6Z 2H4

**COMMISSION DES VALEURS MOBILIÈRES DE
L'ALBERTA**
Capital Markets
300, 5th Avenue South-West, 4th Floor
Calgary (Alberta) T2P 3C4

**COMMISSION DES VALEURS MOBILIÈRES DE
L'ONTARIO**
Direction des marchés des capitaux
20 Queen Street West, Suite 1903
Toronto (Ontario) M5H 3S8

**COMMISSION DES VALEURS MOBILIÈRES DE
LA NOUVELLE-ÉCOSSE**
2nd Floor, Joseph Howe Building
1690 Hollis Street
Halifax, NS B3J 3J9

AUTORITÉ DES MARCHÉS FINANCIERS
Direction des marchés des capitaux
800 Square Victoria, 22^e étage
C.P.246, Tour de la Bourse
Montréal (Québec) H4Z 1G3

BOURSE DE CROISSANCE TSX INC.
1000, rue Sherbrooke Ouest
Bureau 1100
Montréal (Québec) H3A 3G4

OBJET : Capital ABTB inc. (la « Société »)

Mesdames, Messieurs,

Nous consentons par la présente à l'usage de notre nom ainsi qu'à la référence à notre avis juridique sur la page frontispice du prospectus définitif (le « Prospectus ») de la Société daté du 17 janvier 2006, relativement au placement d'un minimum de 5 000 000 d'actions ordinaires et d'un maximum de 8 000 000 d'actions ordinaires de la Société ainsi qu'à tout autre placement additionnel d'actions ordinaires qui pourrait se faire suite à l'option des placeurs pour compte ainsi qu'à l'exercice des options d'achat d'actions consenties aux administrateurs de la Société (tels que ces termes sont définis dans le Prospectus).

Nous confirmons avoir lu le Prospectus et déclarerons que nous n'avons aucune raison de croire qu'il contient des information fausses ou trompeuses.

La présente vise uniquement à aider les autorités destinataires à s'acquitter de leurs responsabilités et ne doit être utilisée à aucune autre fin et aucune référence ne doit y être faite, en tout ou en partie, dans le Prospectus ou tout autre document.

(s) De Grandpré Chait